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儿童动作发展测试(TGMD-2)信度和效度的研究 

李 静，马红霞 

浏览次数 303   

（山东师范大学 体育学院，山东 济南  250014） 
摘      要：以511名3~10岁儿童为测试对象，探讨了大肌肉动作发展测
试（TGMD-2）的信度和效度，结果表明测试者信度系数为0.436~0.876；
内部一致性信度系数为0.607~0.925；重测信度系数为0.608~0.876 ；内
容效度、结构效度、效标效度也都令人满意。TGMD-2可作为3~10岁儿童大
肌肉动作发展状况的测评工具。 
关  键  词：大肌肉动作发展；信度；效度；儿童 
中图分类号：G80-32    文献标识码：A    文章编号：1006-7116(2007)
03-0037-04

Study of the credibility and validity of the test of gross motor de
velopment of children 

LI Jing，MA Hong-xia

(College of Physical Education and Sports，Shandong Normal Unive
rsity，Jinan 250014，China)

Abstract: Basing their test object on 511 children at the age o
f 3-10, the authors probed into the credibility and validity o
f the Test of Gross Motor Development (TGMD-2), and revealed th
e following findings: The credibility coefficient of the testee
s is between 0.436 and 0.876; the credibility coefficient of int
ernal consistency is between 0.607 and 0.925; the credibility co
efficient of retest is between 0.608 and 0.876; the content vali
dity, structure validity and criterion validity are all satisfyi
ng. TGMD-2 can be used as a tool for evaluating the condition o
f gross motor development of children at the age of 3-10.
Key words: gross motor development; credibility; validity; child
ren
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